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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO SPIŠSKÉ VLACHY 
_________________________________________________________________________________________________________________ 

 
Zápisnica 

zo  41. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 
konaného dňa  9. februára  2010 o 15,30 hod. v Galérii  Mestského úradu 

 
Prítomní:  
Primátor mesta:  Ľubomír Fifik 
Poslanci MsZ:     Mgr. Vladimír Baloga 
                            Mgr. Štefan Blaščák 
                            Ján Čurilla 
                            Vladimír Grega 
                            Ing. Juraj Jánošík 
                            Ing. Michal Kiššák 
                            Mgr. Ján Kočiš 
                            Ing. Jozef Repaský 
                            Ing. Ladislav Šterbinský 
                            Michal Vaľko  / prítomný do 16,20 zo zdravotných dôvodov / 
Hlavný kontrolór mesta:  Ing. František Stanislav 
Prednosta MsÚ:               Ing. Rastislav Bečker 
Zapisovateľka:                 Bc. Marta Tomašková 
 
Neprítomní poslanci MsZ – ospravedlnení :  Mgr. Mária Chudíková 
Ostatní prítomní: PhDr. V. Novotná,  M. Lörinc, Bc. E. Dorocáková, Bc. V. Hanigovská, 
                               M. Nemčíková, Stanislav Kandra st., Stanislav Kandra ml., M. Straka, 
                               novinárka  M. Šimoňáková 
  
Program rokovania: 
                        1. Otvorenie 
  2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
                        3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
                        4. Činnosť komisií 
                        5. Pripomienky občanov  
             6. Návrh  zmeny rozpočtu mesta na rok 2010  
                        7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta za rok 2009 
                        8. Rôzne 
                        9  Diskusia 
                      10. Uznesenia, záver 
 
K bodu 1:  Otvorenie 
Rokovanie otvoril a prítomných poslancov a hostí privítal primátor mesta pán Ľubomír Fifík. 
Predložil návrh programu rokovania a po jeho schválení týmto programom rokovanie riadil. 
 
K bodu 2:  Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie MsZ boli zvolení: predseda Ing. Jozef  Repaský, členovia -  Mgr. Ján 
Kočiš a Mgr. Vladimír Baloga 
Za overovateľov zápisnice určil primátor – Ing. Michala Kiššáka a Ing. Juraja Jánošíka 
Za zapisovateľku bola určená Bc. Marta Tomašková 
Uznesenie č. 41/1 tvorí prílohu tejto zápisnice. 
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K bodu 3 :  Kontrola plnenia uznesení MsZ 
Ing. Bečker:  
Oboznámil prítomných s priebehom rokovania a plnením prijatých uznesení zo 40. 
mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva konaného  dňa  26. januára 2010. 
Ing. Kiššák:  
– pýtal sa, či je podpísaná zápisnica z rokovania Mestského zastupiteľstva zo dňa 12.1.09 
overovateľmi, keďže na vývesnej tabuli mesta nie je podpísaná.  
– mal pripomienku ku textu uznesenia č. 40/3 t.j. súhlas s výstavbou nájomných bytov 
a investičným zámerom k všetkým siedmym bodom tohto uznesenia. V jednotlivých bodoch 
chýbajú konkrétne sumy schválených financií, t.j. v akej výške zastupiteľstvo schválilo úver  
zo ŠFRB, dotáciu z MVRR SR a vlastné zdroje.  Nie je možné, aby sme schvaľovali 
uznesenie bez čísel, pretože v budúcnosti vzhľadom na rozpočtové pravidlá môže byť 
problém s jeho čerpaním ako i s kompetenciami v rozhodovaní primátora. Detto to platí aj o 
bankovej záruke. Jej schválenie formou vlastnej zmenky bez uvedenej sumy je holý papier, je 
to hrubé porušenie rozpočtovej a finančnej disciplíny. Žiada upraviť uznesenie, pretože ide 
o peniaze mesta a zároveň nie je to v súlade so zákonom.  
Primátor: 
Uznesenie bolo potrebné. Dnes je tu návrh zmeny rozpočtu k týmto konkrétnym číslam. 
Rokovanie bolo minulý týždeň, dnes vieme výšku úveru. Konkrétne k doplneniu uznesenia 
dôjdeme pri jednaní o rozpočte.  
Ing. Kiššák: 
Potom aký zmysel malo zvolanie mimoriadneho zasadnutia, keď ani ku dnešnému dňu nebola 
podaná žiadosť na fond.  
Primátor:  
Veci sú rozbehnuté u rozpočtárov a projektantov. V konečnom dôsledku bol výber dodávateľa 
až 22.1. 2010. Komisia otvárala obálky, vyberala ponuky. Prečo to stopnúť a nepokračovať 
ďalej? Treba sa rozhodovať veľmi rýchlo. Čísla Vám upresníme. Neporušil som žiadny 
zákon. Žiadosti treba dať do 15.2.2010. Mám obavy či stihneme všetko pripraviť do 
15.2.2010. Beriem si na zodpovednosť celú záležitosť.  
Ing. Kiššák:  
– mám výhradu k textu tohto uznesenia. Dňa 26.1.2010 sme predsa vedeli sumu, ktorá je 
rozpočtovaná v projektoch na tieto byty. Poslancami schválená suma musí byť presná na 
halier. 
– žiadam vyškrtnúť v zápisnici č. 40 zo dňa 26.1.2010 v časti neprítomní a ospravedlnení 
poslanci moje meno a napísať ho ako nepozvaný. Všetci poslanci na toto zasadnutie boli 
telefonický obvolaní, niektorí aj osobne pozvaní. Ja som sa o konaní dozvedel na druhý deň 
popoludní, keď som našiel pozvánku v poštovej schránke.  Doteraz som pozvánky dostával na 
môj email, v súrnych prípadoch aj telefonicky, či prostredníctvom manželky, ktorá pracuje 
v knižnici. Na toto zasadnutie som však nemal ani pozvánku, ani telefón, ani email a ani avízo 
manželke, že je mimoriadne zasadnutie. Považujem toto konanie primátora za hrubé zneužitie 
právomoci verejného činiteľa. Žiadam, aby bolo uvedené v zápisnici, že som podal včera 
podnet na prešetrenie na prokuratúru.  
– vetovanie uznesení zastupiteľstva primátorom bez zdôvodnenia nie je možné. Zákon  presne 
stanovuje v ktorých prípadoch môže primátor využiť svoje právo. Vetovanie preplatenia 
dovolenky voleným orgánom mesta tam nie je. Zápisnica z 12.1.2010 nie je na verejnej tabuli 
podpísaná overovateľmi. Tam zverejnené uznesenie o nájomných bytoch je zmätočné 
a zároveň nesúhlasí s textom, ktorý sme schválili. Prednosta úradu je recenzent, ktorý ma mať 
správne informácie, ako i dbať o správnosť zápisu. Poslanci neboli proti výstavbe nájomných 
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bytov na Vajanského ulici, len v neprítomnosti primátora nedostali od prednostu informácie o 
spôsobe a výške financovania.   
Primátor:  
– k vetovaniu dovolenky: ide o dovolenku kontrolóra, moju dovolenku vyčerpám do konca 
roka, nevyčerpanej dovolenky sa vzdám.  
– k nedoručenej pozvánke toľko: máš právo, pán Ing. Kiššák, dať oznámenie na prokuratúru, 
môžeš zistiť v Orangei, že som ti telefonoval, bol si prvý oslovený v tejto problematike. Ja 
mám dôkaz, že som volal. Zdravotne som nebol v poriadku. Ospravedlňujem sa, neklamem.  
Ing. Šterbinský:  
To, čo sa deje, nie je prvý prípad. Pripadá mi to, že my poslanci sme ako na gumičke. Večer, 
deň pred zastupiteľstvom 25.1.2010 som bol pri poštovej schránke môjho domu a pozvánka 
v nej nebola. Beriem to ako provokáciu.  
Ing. Kiššák:  
V utorok pozvánka nebola ani na mestskej tabuli. Bola vyvesená až po rokovaní mestského 
zastupiteľstva.  
Prednosta:  
Zápisnicu z 12.1.10 mi dala v rukopise zapisovateľka, pani Balogová a nemám a ani som 
nemal  dôvod upravovať zápisnicu. Ja pripravujem uznesenia tak ako mám podklady 
a nemám dôvod to upravovať.  
 
K bodu 4 : Činnosť komisií 
Ing. Kiššák: Komisia pre podnikanie a cestovný ruch zasadala 8.2.2010. Medzi iným riešila 
žiadosť p. Tomáša Celeca o prenájom pozemkov (ide o sedem parciel) v lokalite Blatná 
Zahura na poľnohospodárske účely. Šesť pozemkov má v prenájme P.N.P., s.r.o. Okolie, 
Spišské Vlachy. Na základe dohody s touto firmou o odstúpení prenájmu týchto parciel v 
prospech p. Celeca, komisia odporúča zastupiteľstvu súhlasiť s uzavretím dodatku k doterajšej 
nájomnej zmluve s p. Tomášom Celecom   
Uznesenie MsZ č. 41/2 tvorí prílohu tejto zápisnice.  
– komisia konštatovala, že zastupiteľstvom schválený minimálny nájom na nebytové priestory 
vo vlastníctve mesta vo výške 34 €/m2 a 27€/m2 je aplikovaný v nových nájomných 
zmluvách.  
– nájomné byty: Likvidácia s.r.o prebieha s prechodom práv a povinností na mesto. Dlžník  
   p. Brajerčík podpísal dohodu o uznaní dlhu, ale ešte nepristúpil ku splácaniu. Ďalšia   
   dlžníčka p. Macasová svoj dlh doteraz nerieši. Primátor bol požiadaný riešením vymáhania  
   dlhu od p. Macasovej.  
– komisia prerokovala jednu žiadosť o pridelenie bytu č. 3 v bytovom dome na ulici SNP 19.     
   V bode rôzne za komisiu predloží návrh na pridelenie tohto bytu  p.Bc. Tomašková.  
– ďalej komisia vzala na vedomie dohodu o ukončení činnosti firmy Remer Slovakia vo  
   výrobe a dodávke tepla a TÚV v kotolni v bytovom dome na ulici SNP 19. Bol podpísaný  
   a odsúhlasený protokol o odovzdaní a prevzatí tejto kotolne. Od 1.1.2010 je dodávateľom  
   tepla a TÚV v týchto nájomných bytoch Mesto.  
– komisia požiadala primátora o urýchlené doriešenie dlhu obyvateľov bytového domu na  
   ulici 9.mája 29 v Spišských Vlachoch ešte z roku 2006. Dlžná čiastka voči mestu nie je k 
   dnešnému dňu ani doriešená a ani vyrovnaná.  
– komisia prerokovala aj situáciu v predaji garáží na zdravotnom stredisku. Víťazom  
   výberového konania bol svojho času MUDr. Lazor, ktorý listom zo dňa 8.2.2010 oznámil  
   mestu odstúpenie od kúpy týchto garáží.  
– komisia opätovne žiada primátora doriešiť za spolupráce p. Mgr. Blaščáka  s Farským  
   úradom majetkovo-právny stav k pozemku pod kapličkou v areáli Zdravotného  
   strediska v prospech mesta, ktorý pri zámene nehnuteľností nebol zahrnutý do zmluvy.  
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   Jeho vysporiadaním sa vytvoria vhodné podmienky pre ďalšie ponukové konanie na  
   využitie týchto voľných nehnuteľností. 
– komisia prerokovala žiadosť pána Stanislava Kandru, Slobody 26, Spišské Vlachy, ktorý  
   požiadal mesto o schválenie podnikateľského zámeru na výstavbu čerpacej stanice PHM na  
   parcele č. 636/9 v k.ú. Spišské Vlachy (bývalá čerpacia stanica Benzinol). Pán Kandra je   
   vlastníkom pozemku a chce stavbu realizovať podľa platných prepisov pre takúto stavbu.  
   Prehodnotila  súlad investičného zámeru so schváleným územným plánom  mesta  
   a konštatovala, že jeho realizácia v danej lokalite je plne v súlade s územným plánom         
   (str. 90 ÚPN). V zmysle toho zistenia realizáciu zámeru jednoznačne podporuje a odporúča  
   zastupiteľstvu schváliť jeho realizáciu v danej lokalite.  
   J. Čurilla: Aká bude doba výstavby? 
   S. Kandra: Pri vybavovaní územného rozhodnutia a stavebného povolenia sme sa stretli   
   s neochotou na stavebnom úrade u p. Mazurovej. Je to hanba pre Spišské Vlachy.   
   Pracovníčka nás poslala preč. Absolútna neochota. 
   Primátor: Riešenie výstavby čerpacej stanice PHM som konzultoval telefonicky  
   s projektantmi územného plánu.  
   J.Čurilla: Stavebný úrad nechce spolupracovať s Vlašanmi, pričom v okolitých obciach   
   prebieha výstavba.  
   M. Lorinc: Prečo by sa mal odsúhlasovať nový ÚPN kvôli čerpacej stanici, keď aktuálny   
   ÚPN toto rieši?  
   Primátor: p. Mazurová bude spolupracovať v danej oblasti.  
   Ing. Kiššák: V zmysle platnej legislatívy, zákona 369/1990 Zb. mesto dáva súhlas k začatiu    
   podnikania na území mesta a komisia pre podnikanie pri MsZ podporuje podnikateľský  
   zámer na výstavbu  a prevádzku čerpacej stanice na území mesta. Žiadateľ následne po  
   tomto súhlase musí v stavebnom konaní splniť všetky podmienky, ktoré súvisia s takýmto  
   druhom investície. 
   Uznesenie MsZ č. 41/3 tvorí prílohu tejto zápisnice.  
   Ing. Kiššák: Na zasadnutiach komisie sa dlhodobo nezúčastňujú dvaja členovia a to Michal   
   Labaš ml., ktorý sa odsťahoval do Spišskej Novej Vsi a pán Lukáš Želinský, ktorý je  
   dlhodobo v Anglicku. Navrhujeme preto zastupiteľstvu odvolať ich z  komisie a namiesto  
   nich zvoliť za nového člena komisie pána Jozefa Vanackého z Komenského ulice.  
   Uznesenie MsZ č. 41/4 tvorí prílohu tejto zápisnice. 
   Ing. Kiššák: Komisia na svojom zasadnutí vykonala fyzickú prehliadku veľkej kotolne na   
   sídlisku 9.mája 22. Členovia posúdili daný stav a odporúčajú, aby bol objekt ponúknutý do  
   správy CVČ pri ZŠ na ulici Komenského 6 a jeho následné využitie na športové a voľno-  
   časové využitie pre mládež.  Vzhľadom na obytnú zónu, komisia neodporúča využitie  
   týchto priestoroch na podnikateľské účely. 
 
K bodu 5. Pripomienky občanov: 
Primátor: K sťažnostiam pána Grejtáka z Vajanského ulice na suseda Nováka týkajúcu sa 
škodlivých spalín z jeho komína: Poriadková komisia nič neriešila, pán Grejták chce tento 
problém riešiť súdnou cestou. 
J. Čurilla: Rodine Novákovej z Vajanského ulice som zaviedol plyn, dodnes to finančne nie je 
vysporiadané. Za dodávku plynu neplatili, tak im ho odpojili.  
V. Grega: To isté bolo aj s dodávkou elektrickej energie.  
Primátor: Navrhujem, aby som spolu s Poriadkovou komisiou urobil ústny pohovor s pánom 
Novákom v kancelárii primátora.  
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K bodu 6 : Návrh  zmeny rozpočtu mesta na rok 2010   
V súvislosti so schváleným uznesením o bytovej výstavbe na predchádzajúcom zastupiteľstve 
predložil primátor mesta na rokovanie len návrh úpravy rozpočtu mesta na rok 2010  v časti 
Bývanie. Komplexnú úpravu rozpočtu na tento rok, ktorá mala byť prerokovaná na dnešnom 
zasadnutí, požiadal z časových dôvodov preložiť na marcové zasadnutie.  
Prednosta:  
Oboznámil poslancov s problematikou týkajúcou sa financovania výstavby nájomných bytov: 
V tomto roku musíme prednostne vyčerpať vlastné finančné zdroje, aby sme mohli dostať 
dotáciu, ktorá sa bude čerpať až v budúcom roku. 
Ing. Stanislav:  
Upresnil výšku jednotlivých položiek stavby - v roku 2010 je predpokladaný úver 144 835 € a 
v roku 2011 predpokladaná dotácia 413 190 € 
M. Lorinc:  
Dňa 21.1.2010 bolo výberové konanie na dodávateľa výstavby nájomných bytov:  
Víťazom verejnej súťaže na dodávateľa výstavby na ul. Vajanského je firma                                                       
VK STAV s.r.o., s ponukou   499 387,75 €   a  
na Dobrej Voli  tiež firma VK STAV s.r.o.,  s ponukou    519 855,67 €. 
Ing. Kiššák :  
Podľa výsledkov verejného obstarávania pri bytoch na Dobrej Voli je rozdiel medzi 
projektovaným rozpočtovým nákladom a víťaznou ponukou takmer  20%-ný, čo je  už podľa 
pravidiel o verejnom obstarávaní podozrivé. 
M. Lorinc: Na Dobrej Voli bolo poníženie nákladov  na inžinierskych sieťach. 
Mgr. Baloga : Čo sú to holobyty ? 
Prenosta : kúpelňa, sprcha, bez kuchynskej linky, byty nízkeho štandardu. Úhrada nájmu je 
realizovaná cez osobitného príjemcu. 
Ing. Kiššák: Ako je riešené zásobovanie  pitnou vodou pre túto výstavbu? Bude postačovať 
kapacita prívodného radu - obecný úrad v Žehre – sídlisko Dreveník aj pre naše nové byty? 
Primátor: PVPS Veolia Poprad chce vytvoriť systém prepojenia vodných zdrojov v oblasti. 
Projekt je pripravený pre stavebné povolenie. Je to plán do budúcnosti. Ráta sa so zdrojmi 
v oblasti. 
Ing. Kiššák: PVPS Veolia Poprad spravuje v Žehre len obecný vodovod.  Prívodný rad na 
Dreveník, na ktorý je teraz napojená vyšná strana domov na Dobrej Voli je však v správe 
obce Žehra a nie PVS Veolia. Pokiaľ viem, doteraz nebola podpísaná žiadna zmluva 
o dodávke vody z tohto radu s obcou Žehra pre terajšie domy.  Je už podpísaná zmluva 
o dodávke vody pre Dobrú Voľu ? Bolo pri príprave výstavby týchto bytov rokovanie aj 
dodávke pitnej vody pre novú výstavbu? 
Primátor : Zmluvu mala vypracovať obec Žehra. Predložím ju do budúceho zastupiteľstva. 
Ing. Kiššák: Do uvedenej zmluvy žiadam zahrnúť aj klauzulu o napojení vodovodu a dodávke  
vody  aj do nových nájomných bytoch na Dobrej Voli  v počte 20 bytov. 
Primátor: Dávam hlasovať o zmene rozpočtu mesta na rok 2010 v predloženom znení. 
Ing. Kiššák: Žiadam, aby sa osobitne hlasovalo o financovaní týchto výstavieb, tj. zvlášť 
o výstavbe na ul. Vajanského a zvlášť o výstavbe na Dobrej Voli.  
Primátor: Budeme hlasovať o financovaní bytovej výstavby podľa predloženého návrhu. 
Výsledky hlasovania :  
 
Uznesenie MsZ č. 41/6  tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
Uznesenie MsZ č. 41/7  tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
 



 6 

Primátor: Žiadam jednotlivé komisie, aby zasadli a zaujali stanovisko k návrhu rozpočtu na 
rok 2010 a aby predsedovia komisií následne postúpili svoje stanoviská a návrhy do jednania 
finančnej komisie a aby z tejto komisie vyšiel návrh do rokovania MsZ.  
Ing Kiššák: Odporúčam oficiálne zvolať všetkých poslancov k tejto problematike na spoločné 
zasadnutie finančnej komisie, kde by sa prerokovali rozpočty základných škôl, Materskej 
školy a ostatné úpravy navrhnuté predovšetkým primátorom. Na deň 3.3.2010 je plánované 
zasadnutie zastupiteľstva, kde sa majú tieto zmeny v rozpočte schvaľovať. Vyzývam preto 
primátora, aby tento proces koordinoval.  
Primátor: Ja sa budem zúčastňovať rokovania každej komisie, mám určitú predstavu. Je 
potrebné dokončiť oplotenie cintorína a rekonštrukciu domu smútku. Je náväznosť na 
schválený Programový rozpočet.  
J. Čurilla: Neviem, či sa schvália podané projekty v Bratislave.  
Primátor: Ešte máme projekt regenerácie sídel a ďalšie investičné zámery. Vonku je plno 
výziev, napr. na regulácie potokov a na výstavbu detských ihrísk. Následne podal informáciu 
o priebehu minulotýždňovej služobnej ceste do Bratislavy týkajúcej sa výstavby 
multifunkčného ihriska na ulici Komenského a o vytvorení osobitného účtu v Dexia banke.  
Mgr. Blaščák: Priblížil problematiku financovania cirkevnej základnej umeleckej školy. Štát 
schválil 88 % prostriedkov na prevádzku školy. Umelecká škola má dobré výsledky, nie je 
potrebné žiakom ani rodičom cestovať napr. do Krompách, ponúka svoje služby na vysokej 
úrovni všetkým žiakom. Už v minulosti bol problém s cestovným, keď žiaci Cirkevnej školy 
nemali nárok na cestovné. To je už zrovnoprávnené. Základná umelecká škola 
v Krompachoch dostáva ročne o 12 % finančných prostriedkov viac. Navrhuje, aby bol 
finančný príspevok z rozpočtu mesta navýšený na 95 % a žiadam o podporu poslancov. 
Trvám na hlasovaní.  
Ing. Kiššák: Na rokovaní z 12.1.2010 je schválené uznesenie, ktorým sme to schválili, s tým, 
že prednosta navrhne spôsob a formu financovania CZUŠ z rozpočtu mesta do výšky  95 %.  
Mgr. Blaščák: Všetko beriem späť.  
Prednosta:  Citoval uznesenie č. 39/2 o dotácii pre CZUŠ o navýšení 7 %, to je na 95 %.  
Ing. Kiššák:  Je uložené prednostovi dať toto navýšenie do úpravy návrhu rozpočtu.  
Mgr. Blaščák: Chcem, aby to bolo všetko dnes chválené. Beriem to tak, že je to schválené. 
Ing. Stanislav: Upraví sa príloha VZN a v rozpočte sa upraví daný stav. Budú o tom dve 
uznesenia. 
Ing. Kiššák:  Nie je to pripravené, veď si predsedom finančnej komisie.  
Primátor : predsedom finančnej komisie je Mgr. Blaščák. 
Prednosta : 7 % je odsúhlasených. 
Ing. Stanislav:  je potrebné predlžiť termín schvaľovania. Navrhujem predĺženie termínu 
uznesenia č. 39/2 do 3. 3. 2010. 
Uznesenie MsZ č. 41/5  tvorí prílohu tejto zápisnice. 
Ing. Kiššák: Do rokovania Komisie pre podnikanie a cestovný ruch  žiadam predložiť zo 
strany vedenia mesta  návrh upraveného rozpočtu na rok 2010 už rozpísaný v položkách.  
Prosím o dôslednosť, pretože oddiaľovanie schválenia zmien v rozpočte môže ohroziť termín   
spracovania  konsolidovanej účtovnej závierky mesta za rok 2010. 
Primátor: Ešte raz vyzývam predsedov  komisií o spoluprácu. 
 
K bodu  7:  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta za rok 2009 
Ing. Stanislav:  V zmysle platnej legislatívy HK je povinný preložiť do 60 dní od začiatku 
roka súhrnu správu o vykonaných kontrolách v roku 2009. Pre Mesto Spišské Vlachy pracuje 
na 0,35 úväzok. 
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Vykonané kontroly :  
1. Kontrola plnenia rozpočtu za rok 2009 
2. Náhodná kontrola pokladničnej hotovosti  
3. Kontrola prijatých opatrení za rok 2008 
4. Kontrola rozpočtového hospodárenia príspevkových organizácií mesta 
5. Kontrola v subjekte ZŠ Komenského 6, v Sp. Vlachoch  
6. Kontrola pracovnoprávnych predpisov v MsÚ v Sp. Vlachoch 
7. Kontrola plnenia programového rozpočtu za  1. polrok 2009 
8. Kontrola plnenia uznesení MsZ za rok 2008 a január 2009 
9. Zostavenie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti v rozpočtových org.  
10. Kontrola k návrhu problémového rozpočtu 
11. Neukončená kontrola zadávania zákaziek  - z časových dôvodov  
12. Odborné stanovisko k plneniu programového rozpočtu 
13. Odborné stanovisko k rozpočtu na roky 2010 až 2012 

 
Ing. Kiššák: „Prosím ozrejmiť tabuľky na monitoring rozpočtu. 
Ing. Stanislav: Vyhodnotenie plnenia programu – tabuľkové spracovanie merateľných 
ukazovateľov programového rozpočtu. Na základe vyhodnotenia sa údaje dávajú do 
záverečného účtu mesta. 
PhDr. Novotná: Pán kontrolór, vo svojej správe ste uviedli, že pri kontrole v našom subjekte 
MŠ chýbali veci: správa o hospodárení a SWOT analýza. Obsahovo tieto náležitosti v správe 
boli, neboli však vyšpecifikované. Obsahovo správa podávala informáciu. Nebola to závažná 
chyba, boli tam dva nedostatky.  
 
K bodu 8 : Rôzne 
Primátor: Mesto dostalo žiadosť od obce Bystrany na napojenie na náš vodovod. Moje 
stanovisko: V prípade, že budeme súhlasiť, tak chcem od PVS Veolia riešiť poruchové úseky 
vodovodu na jednotlivých uliciach. Príslušná komisia sa k žiadosti vyjadrí po jej 
prehodnotení. Oprávnené náklady, ktoré sa týkajú dotácií pri opravách nie sú. Dotácie sú len 
na nový vodovod.  
Ing. Kiššák: V roku 1997 sa mesto usilovalo o prechod správy mestskej vodovodnej siete do 
majetku mesta. Bohužiaľ 18 obcí na Spiši bolo vtedy neúspešných. V oblasti Zahura je veľké 
množstvo zdrojov vody, ale na druhej strane všetko obhospodaruje PVS Veolia. Niečo za 
niečo. Voda je voda. Je to aj o zisku. V rámci VVaK mala z nás táto spoločnosť prospech. 
Z morálneho hľadiska je PVS Veolia morálne dlžná Spišským Vlachom. Máme morálne 
právo zmluvne požadovať od PVS Veolia  ďalšie rekonštrukčné práce na mestskom 
vodovode, najmä na najproblematickejších miestach. 
J. Čurilla: Čo plánuje mesto s kanálmi a s čističkou? Vznikajú nám povinnosti k EÚ.  
Primátor: Projekt Čistý Ružín bol ukončený. Polohopisy a výškopisy zamerania kanalizácie sa 
v archíve mesta nenachádzajú. Keby sme šli do rekonštrukcie kanalizácie sami,  tak je to 
veľmi veľká investícia. Ide o cca 13 km nového kanála. Bez veľkého úveru by sme to 
ekonomicky nezvládli. Sú stanovené roky, dokedy majú byť čističky pre obce vybudované.        
Je tu otvorená výzva na ČOV a kanalizácie. Je to ale veľmi náročné.  
J. Čurilla: Vodárne berú zisky a mesto má stavať ČOV.  
Mgr. Blaščák: Je potrebný odborný prepočet tlaku vody v prípade napojenia Bystran a vzťah 
k bytovým domom na ulici 9.mája. Pri nižšom tlaku vody majú problémy aj na Jarnej ulici.  
MsZ svojim uznesením č. 41/8 poveruje primátora Mesta Ľubomíra Fifika rokovaním s PVS 
Veolia Poprad ohľadom modernizácie vodovodnej siete v Meste Spišské Vlachy ako 
kompenzáciu za súhlas s napojením na prívodný vodovodný rad Mesta pre obec Bystrany.  
Uznesenie MsZ č. 41/8  tvorí prílohu tejto zápisnice. 
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Bc. Tomašková: Predkladám do rokovania MsZ žiadosť o pridelenie nájomného bytu 
v bytovom dome na ul. SNP 19/72 v Spišských Vlachoch. Žiadosť podala naša obyvateľka 
pani Eva Jánošová s dcérou Bc. Máriou Jánošovou. Obidve záujemkyne spĺňajú všetky 
náležitosti v zmysle Zásad prenajímania nájomných bytov mesta Spišské Vlachy. Komisia pre 
podnikanie a cestovný ruch odporúča MsZ aby pridelilo byt pani Eve Jánošovej a dcére Bc. 
Márii Jánošovej. Na základe tajného hlasovania poslancov MsZ bol byt jednohlasne pridelený 
uvedeným záujemkyniam.  
Uznesenie MsZ č. 41/9  tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
K bodu 9 : Diskusia 
 
Ing. Jánošík: Neodporúča vyhovieť žiadosti rodiny Pačanovej o finančnú pomoc, u ktorých 
bol v januári 2010 požiar. Radšej odporúča podporiť talentované deti v Spišských Vlachoch.  
Pýta sa, ako je to so zvýhodnenými žetónmi na separovaný zber pre občanov, ktorí tento 
separovaný zber robia. Niektorí obyvatelia namiesto separovania v nočných hodinách tento 
odpad pália na záhradách.  
– je potrebné doriešiť majetkovoprávne pozemok pod kaplnkou v areáli Zdravotného 
strediska. Je to polročná záležitosť.  
– chcem pochváliť nové toalety v Kultúrnom dome pri tanečnej sále. Sú zrekonštruované na 
vysokej úrovni.  
Primátor: Treba sa zamyslieť nad vybavením kuchyne v Kultúrnom dome, aby Vlašania 
nechodili na svadby do iných obcí. Mám riešenie: sú tam stroje, ktoré by sa dali opraviť. 
Spôsob prevádzkovania je problém. Privítam návrhy komisií. Je potrebné vychádzať 
z rozpočtu. Mesto nemôže podnikať, podnikať v tomto smere môžu Mestské lesy a majetky 
s.r.o. Podporujem rozvoj kultúry v našom meste, je potrebný rozvoj Kultúrneho domu.  
Separovaný zber je o uvedomelosti a informovanosti ľudí. Touto problematikou by sa mala 
zaoberať Poriadková komisia.  
Mgr. Kočiš: Aké má Komisia právomoci?  
Primátor: Predvolať občana a hľadať riešenie. 
Ing. Šterbinský: Koľko bolo riešených priestupkových konaní a správnych konaní voči 
občanom?  
Primátor: Dva. 
Ing. Jánošík: Navrhujem schodnú cestu pri separovaní, navrhujem zvýhodnené preukazy pre 
separujúcich. 
Ing. Kiššák: Sú mestá, ktoré občanov motivujú. Treba porozmýšľať napr. nad  výkupom 
plastov, či by to nebolo finančne úspornejšie ako jeho separácia. 
Ing. Repaský: V poslednom čase je veľa potulných psov na Vajanského ulici. Vo svorke, 
ktorá sa potuluje po tejto časti mesta je aj šesť psov. Ľudia idúci po ulici sa necítia bezpečne.  
Primátor: Viem o tom probléme. Občania musia v zmysle platnej legislatívy nahlásiť 
Mestskému úradu, že vlastnia psa a zaplatiť za neho daň. V niektorých domácnostiach sú aj tri 
psy. Keď sa psy nachádzajú mimo súkromného pozemku majiteľa, navrhujem odchyt týchto 
psov a ich likvidáciu. Je potrebné preveriť v odchytovej stanici v Spišskej Novej Vsi, či je 
možné urobiť odchyt aj v Spišských Vlachoch a posúdiť finančnú stránku takéhoto odchytu.   
 
 
 
 
 
 
 



 9 

K bodu 10 : Uznesenia, záver 
                                                                            
Predložené návrhy na uznesenia v MsZ prešli schvaľovacím procesom, prijaté uznesenia 
tvoria prílohu tejto zápisnice.  
 
Zasadnutie MsZ ukončil primátor Mesta Ľubomír Fifik o 19:30 hod. 
 
Zapísala Bc. Marta Tomašková  
 
V Spišských Vlachoch dňa 9. februára 2010                                  
 
 
 
                                                                                                       Ľubomír Fifik 
                                                                                                      primátor Mesta 
 
 
 
Overovatelia: Ing. Michal Kiššák .............................. 

                        Ing. Juraj Jánošík ................................ 
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M E S T S K É      Z A S T U P I T E Ľ S T V O   S P I Š S K É V L A C H Y 
 

UZNESENIA  č. 41/2010 
 

zo 41. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 
konaného dňa  9. februára  2010. 

 
 
Uznesenie č. 41/1 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
s c h v a ľ u j e 
program rokovania 41. mimoriadneho zasadania Mestského zastupiteľstva dňa 9. 2.  2010 
a   v o l í 
návrhovú komisiu MsZ v zložení: predseda  :  Ing. Jozef  Repaský,  
                                                       členovia   :  Mgr. Ján Kočiš a Mgr. Vladimír Baloga 
overovatelia  zápisnice :   Ing. Michal Kiššák a Ing. Juraj Jánošík 
za zostavovateľku zápisu bola určená Bc. Marta Tomašková 
 
Hlasovanie : za: 10,  proti: 0,  zdržali sa hlasovania: 0,  nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 41/2 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
b e r i e    n a   v e d o m i e   
žiadosť p. Tomáša Celeca, bytom Mlynská 14, 053 61 Spišské Vlachy o prenájom pozemkov 
v lokalite Blatná Zahura na poľnohospodárske účely, 
a      s ú h l a s í  
 s uzavretím dodatku k doterajšej nájomnej zmluve medzi Mestom Spišské Vlachy  a 
 p. Tomášom Celecom  na nájom pozemkov v k.ú Spišské Vlachy, lokalita Blatná v zmysle 
žiadosti o nájom. 
 
Hlasovanie : za: 9,  proti: 0,  zdržali sa hlasovania: 0,  nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 41/3 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
b e r i e    n a    v e d o m i e   
žiadosť pána Stanislava Kandru, Slobody 26, Spišské Vlachy, ktorý požiadal Mesto Spišské 
Vlachy o schválenie investičného a podnikateľského zámeru na výstavbu čerpacej stanice 
PHM na parcele č. 636/9 v k. ú. Spišské Vlachy  (bývalá čerpacia stanica Benzinol).  
Mestské zastupiteľstvo posúdilo  súlad investičného zámeru so schváleným územným plánom  
mesta, skonštatovalo, že jeho realizácia v danej lokalite je plne v súlade s územným plánom 
(str. 90 ÚPN)  
a    s ú h l a s í  
s investičným a podnikateľského zámerom na výstavbu čerpacej stanice PHM na  
parcele č. 636/9 v k. ú. Spišské Vlachy  (bývalá čerpacia stanica Benzinol).  
 
Hlasovanie : za: 9,  proti: 0,  zdržali sa hlasovania: 0,  nehlasovali: 0 
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Uznesenie č. 41/4 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
b e r i e     n a   v e d o m i e   
informáciu Komisie pre podnikanie a cestovný ruch, že na zasadnutiach komisie sa dlhodobo 
nezúčastňujú dvaja členovia a to Michal Labaš ml., ktorý sa odsťahoval do Spišskej Novej 
Vsi a pán Lukáš Želinský, ktorý je dlhodobo v Anglicku a 
o d v o l á v a   týchto členov z komisie  
a   volí 
za  nového člena komisie pána Jozefa Vanackého z Komenského ulice.  
 
Hlasovanie : za: 9,  proti: 0,  zdržali sa hlasovania: 0,  nehlasovali:  0 
 
Uznesenie č. 41/5 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
s ú h l a s í   
s predlžením termínu plnenia uznesenia č. 39/2 do 3. 3. 2010. 
Citované uznesenie  č. 39/2: 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
Návrh VZN č. /2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení 
zriadených na území mesta Spišské Vlachy 
a schvaľuje 
VZN č. 1 /2010 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení 
zriadených na území mesta Spišské Vlachy v predloženom znení s úpravou: 
a ) v prílohe č. 1 v položke Materská škola a školská jedáleň -   162 715,- EUR 
                                       Školské stredisko záujmovej činnosti -   30 361,- EUR 
                                                                       Školská jedáleň -    67 873,- EUR 
b) v prílohe č. 2 vypustiť položku školské stravovanie vo výške 20 919,75 EUR 
a ukladá 
1) prednostovi mestského úradu v rámci aktualizácie rozpočtu mesta na rok 2010 predložiť 
návrh na zvýšenie nápočtu pre cirkevnú základnú umeleckú školu a školský klub o 7 % z 
rozpočtu mesta na plánované zasadnutie mestského zastupiteľstva dňa 9. 2. 2010 / 
 
Hlasovanie 9. 2. 2010 : za: 9,  proti: 0,  zdržali sa hlasovania: 0,  nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 41/6 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
s ú h l a s í  
s výstavbou a predloženým spôsobom financovania nájomných bytov na ul. Vajanského 
v Spišských Vlachoch. 
Hlasovanie : za: 9,  proti: 0,  zdržali sa hlasovania: 0,  nehlasovali: 0 
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Uznesenie č. 41/7 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
n e s ú h l a s í  
s výstavbou  nízko štandardných  bytov  na Dobrej Voli. 
 
Hlasovanie : za     :                           3    J. Čurilla, V. Grega, Ing. Jozef Repaský 
                      proti :                           1     Ing. Kiššák 
                      zdržali sa hlasovania : 5     Ing. J.Jánošík,  Ing.Šterbinský, Mgr. Š. Blaščák,   
                                                                 Mgr. J. Kočiš, Mgr. Baloga 
                      nehlasovali :                 0 
 
 
Uznesenie č. 41/7 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
p o v e r u j e  
primátora Mesta Ľubomíra Fifika rokovaním s PVS  Veolia  Poprad ohľadom modernizácie 
vodovodnej siete v Meste Spišské Vlachy ako kompenzáciu za súhlas s napojením na 
prívodný vodovodný rad Mesta Spišské Vlachy pre obec Bystrany.  
 
Hlasovanie : za:  9,  proti:  0,  zdržali sa hlasovania: 0,  nehlasovali: 0 
 
 
 
Uznesenie č. 41/8 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
b e r i e    n a   v e d o m i e 
žiadosť pani Evy Jánošovej a dcéry Bc. Márie Jánošovej, bytom Spišské Vlachy, 
Komenského 7 o pridelenie nájomného bytu v bytovom dome na ul. SNP 19/72 v Spišských 
Vlachoch  a 
s ú h l a s í  
v súlade so Zásadami prideľovania nájomných bytov v meste Spišské Vlachy s pridelením 
nájomného bytu č. 3 v bytovom dome na ul. SNP 19/72 pani Eve Jánošovej a dcére Bc. Márii 
Jánošovej. 
 
Hlasovanie : za:  9,   proti:  0,  zdržali sa hlasovania: 0,  nehlasovali:  0 
 
 
Zapísala : Bc. Marta Tomašková 
 
 
Uznesenia podpísané dňa  18. februára 2010 
 
 
 
 
                                                                                                 Ľubomír F i f i k  
                                                                                                  primátor mesta 
 
 


